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ŠKOLSKÁ RADA 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STRANA : 1 z 2 Střední odborná škola energetická a 

stavební, Obchodní akademie a 
Střední zdravotnická škola, Chomutov, 

příspěvková organizace 
MÍSTO KONÁNÍ:     PRACOVIŠT Ě NA MORÁNI, ZASEDACÍ MÍSTNOST  
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Přítomni: Mgr. Marcela Malíková, Ing. Ladislav Drlý, Mgr. Alena Szilvásiová, PhDr. Hana Šťastná, 

Tomáš Vas, Martin Hýsek, Dana Křivková 

Omluveni: Ing. Radek Štejnar, Mgr. Ivana Benešová 

Hosté: PaedDr. Soňa Valušková, Mgr. Eva Čížková, Ing. Miloš Holopírek, Jaroslav Chrtek 

Jednání zahájila a řídila:  Mgr. Marcela Malíková 

 

Program jednání: 

1/ Zahájení zasedání 

2/ Schválení úprav směrnic školy – Školní řád a Hodnocení výsledků vzdělávání žáků 

3/ Informace o předběžných závěrech České školní inspekce (inspekce proběhla v dubnu 2014) 

4/ Spolek přátel ESOZ Chomutov 

5/ Projektová činnost, prezentace školy na veřejnosti, výsledky vzdělávání žáků ve školním roce 

2013/2014 

6/ Přijímací řízení, předpokládané počty žáků ve školním roce 2014/2015 a naplněnost oborů 

vzdělání 

7/ Personální změny, kvalifikovanost pedagogického sboru pro školní rok 2014/2015 

8/ Diskuse 

9/ Závěr zasedání 

 

Obsah jednání dle bodů programu: 

1. Zasedání zahájila předsedkyně Školské rady ESOZ Mgr. Marcela Malíková. Přivítala členy 

Školské rady a její hosty a seznámila ŠR s programem jednání. 

2. Jednomyslně schváleny navrhované úpravy směrnic školy – Školního řádu a Hodnocení 

výsledků vzdělávání žáků (úpravy navrženy na základě podnětů ČŠI). 

3. PaedDr. Valušková a Ing. Holopírek informovali o předběžných závěrech inspekce ČŠI –

především o navrhovaných změnách a sjednocení rozvrhů hodin ve vyučování ve všech 

střediscích ESOZ a o závěrech týkajících se kvalifikovanosti pedagogů ESOZ. 

4. PhDr. Šťastná informovala o založení Spolku přátel ESOZ a o náplni činnosti tohoto 

spolku. 
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5. P. Chrtek informoval o investičních akcích v ESOZ, zejména o připravovaném projektu na 

stavbu truhlárny v objektu střediska Černovická a částečné sanaci objektu tělocvičny 

střediska Na Průhoně a objektu školy Na Průhoně. 

Ing. Drlý informoval o závěrech konference k podpoře investování. Doporučil 

kontaktovat vedení průmyslové zóny Triangl za účelem uplatnění našich vyučených žáků. 

Ředitelka školy informovala o tom, že kontakt je už navázán a spolupráce zahájena. 

PaedDr. Valušková a Mgr. Čížková a Ing. Holopírek informovali o výsledcích vzdělávání 

v uplynulém školním roce, o prezentaci školy, o propagaci školy a o podpoře rozvoje 

technických oborů a o úspěších našich žáků v soutěžích a reprezentaci školy. 

Ing. Holopírek velmi pozitivně zhodnotil spolupráci s VUP, konkrétně s Mgr. Malíkovou a 

Ing. Janouškem. 

6. Ing. Holopírek informoval o naplněnosti školy a v souvislosti s tím o vývoji mzdových 

prostředků – průměrná naplněnost školy je 24,7 žáků na třídu, krajský limit naplněnosti 

je 22 žáků na třídu. Velký propad v naplněnosti na pracovišti Na Moráni. 

7. Ředitelka školy PaedDr. Valušková informovala o personáliích nastávajícího školního roku 

a o řešení kvalifikovanosti, resp. nekvalifikovanosti některých pedagogů ESOZ. 

8. Diskuse k výše uvedeným bodům – probíhala průběžně u jednotlivých probíraných bodů 

jednání. 

9. Závěr zasedání – Mgr. Malíková poděkovala hostům jednání i členům ŠR za práci ve 

školním roce 2013/2014. 

 

Datum a místo příštího jednání:  

říjen 2014 (přesný datum bude stanoven na konci září, členové ŠR i hosté obdrží pozvánku na 

jednání elektronickou poštou), pracoviště Na Průhoně 

Přílohy: 

• Prezenční listina 

• Pozvánka na jednání ŠR 

 
 

Mgr. Alena Szilvásiová Mgr. Marcela Malíková  

Zapsala 

 

Ověřila 

 


